
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 27. august 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål AQ
Med henvisning til svar på spørgsmål S1742 bedes ministeren redegøre for
sin holdning til, at kommunerne ikke formår at besvare landmændenes kon-
krete spørgsmål om, hvorvidt de skal udlægge randzoner eller ej, samt hvilke
tiltag han vil tage, herunder kontakt til ministerkolleger, for at sikre, at land-
mænd kan få svar fra kommunerne i spørgsmål om, hvorvidt specifikke vand-
løb er omfattet af lovkrav om randzoner eller ej

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V) og Jacob Jensen
(V).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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